

2021 10月9日或之前 核對選民登記資料

Check registration particulars by October 9



立即核對地方選區及功能界別選民登記資料

Check voter registration particulars for **geographical** and **functional constituencies** now

選民須知

Notes to electors

- ✓ 地方選區及功能界別臨時選民登記冊及取消登記名單已於9月26日發表。
The Provisional Registers of Electors and Omissions Lists for Geographical Constituencies and Functional Constituencies were released on September 26.
- ✓ 選民可登入選民資料網上查閱系統 (www.voterinfo.gov.hk)，查閱自己的登記資料是否正確。如有疑問，請於10月9日或之前通知選舉事務處。
Electors can log in to the Online Voter Information Enquiry System (www.voterinfo.gov.hk) to check if their registered particulars are correct. For enquiries, please contact the Registration and Electoral Office by October 9.
- ✓ 被納入取消登記名單的選民會收到提示信。如果你收到提示信，要求你回覆以確認選民登記資格，謹記於10月9日或之前按信上的指示回覆，以保留你的選民登記。
Electors on the Omissions Lists will receive a reminding letter. If you receive a reminding letter requesting you to reply to confirm your registration eligibility, you should do so by October 9 according to the letter's instructions, so as to maintain your registration status.



查詢 Enquiries: **2891 1001**
www.voterinfo.gov.hk

